
Referat styremøte 
 

Tid: 27.03.2023 

Klokkeslett: 20:30 

Sted: Teams 

Fraværende: Jorun 

Tilstede: Lisbeth, Silje, Tove-Mette, Anita, Janicke, Monica, Gro - Beate 

Nytt møte: 24.04.2023 

Referent: Silje Mykletun  



Diskutert på styremøtet ANSVARLIG 

1 Gjennomgang av 
referat fra siste 
møte 

13 03 – bare et kjapt styremøte i forb. med årsmøte som ble diskutert. 
Avklart fra NKK om at digitale avstemninger kan gjøres under årsmøter 
Referat godkjent 

Lisbeth 

2 Økonomi 



3 Styret 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kortsiktige mål 
 
 
 
 
 
 
Langsiktige mål 

Lese mail og svare på mail fra Microsoft 365 Innlogging og passord.  
Dropbox- utfordring med dropbox er at når styre endres så må tilgang til 
de som går ut endres for hver enkelt mappe. Lettere å bare endre 
passord slik vi gjør for Microsoft ved nytt styre. Dropbox er et fint arkiv 
for klubben. Her skal det ikke ligge sensitiv informasjon åpent for alle. 
Saker som skal være unntatt offentligheten, kan legges i “vault” med 
kode som leder og nestleder har adgang til. De som skal ha informasjon 
om det som ligger her, må søke styret om tilgang -  
  
 

• Avholde Lillespesialen - Sunndalsøra første helga i mai. Litt 
planlegging gjenstår 

• Avholde Spesialen – første helgen i juli. Skal avholdes i nærheten av 
Maura, har spurt på et område, avventer svar. Ved avslag, kan vi 
eventuelt bruke skytterbanen på Maura.  

• Delta på RS - 

 
 

• Digitalisere tidligere utgitte RR-Blad, Rasekompendium, brosjyrer, 
årbøker og Ridgeback skolen. Prosessen er i gang og noen 
medlemmer har allerede startet å låne ut eller å donere tidsskrifter. 

 

• Planlegge og etterspørre bilder av hunder som har mottatt en norsk 
tittel fra NKK. Klubben skal lage en bok som medlemmene skal få av 
klubben. Denne boken skal inneholde historier og bilder av 
ridgebacker som har utmerket seg i løpet av klubben de siste 30 år. 
Boken ønskes ferdig til klubbens 30 års jubileum i 2028.  
Her ønsker man å få til en jubileumsutstilling  

Styret i fellesskap, Lisbeth svarer 
medlemmer 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• Styret/AK 

• Styret/AK 

• Styremedlem 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Styre 



 

• Avgjøre saker som kommer fra medlemmene og komiteene 

4 Utstillinger 2023 
 
 
 
 
 

• 06.05.2023 

 

• 02.07.2023 

Medaljer og pokaler til årets utstillinger  
Buttons til Aktivitetskomiteen deltakerpremier. Må bestille ca 200 
stykker.   
Nål til nummerlapp – De vi har hatt før, har fungert dårlig, må ha noe 
som er bedre 
 
Lillespesialen  (Arbeidsfordeling liste)  
Innkalle til møte med AK 
 
Store spesialen (Arbeidsfordeling liste) Dommer er på plass nå, annonser 
må ordnes nå med en gang vi har sted. AK jobber med dette, skal være på 
plass før neste RR-magasin. Sponsorer skal også komme inn 

Anita og Tove Mette 
 
 
 
 
 
Lisbeth 
 
 
AK 
Lisbeth sjekker med Musti på leker og 
Tove-Mette skal også se etter premier 

5 Aktivitets komité • Aktivitetskomiteen må oppdateres på hjemmesiden, ny tekst må inn. 
Det må lages et mandat der komiteens intensjon forklares. Den som 
er deri dag, tilhører utstillingskomiteen. Et mandat er lagd og det er 
spurt om innspill i AK. Ikke kommet innspill enda, så AK må godkjenne 
dette på neste møte og så oversende dette nye mandatet til styret 

 

• Hjemmesiden- denne halter litt fortsatt, det ønskes noen som ønsker 
å gjøre dette helhjertet. Lisbeth har forsøkt å oppdatere denne, men 
det er mye jobb. Per i dag ligger hjemmesiden hos One.Com, bør 
sjekke ut om vi kan benytte oss av WordPress (som støttes av 
One.Com) eller andre leverandører 

 

Lisbeth sender forespørsel til AK 
AK tar tak i dette 
 
 
 
 
 
Foreløpig har Lisbeth håndtert dette 
Janicke kan sjekke litt rundt og se om 
dette er noe for henne. 



6 KAHM • Ønsker ikke to styrerepresentanter fra Styret i KAHM 

I dag sitter Anita og Lisbeth i KAHM og bakgrunnen for at Anita sitter i 
Styret er at hun også får sitte i KAHM. KAHM er redd det blir mye hatter, 
men det er både historisk sånn at flere har vært med i flere komiteer 
(KAHM, styre og AK) og det er slik i flere komiteer i dag. I mandatet står 
det at et styremedlem skal være representert i alle komiteer- vi avventer 
dette til morgendagen for å se hvilket resultat det blir i KAHM 
 

• Søknad om fritak fra regel om valpeformidling- Gunn Kristin Ørbekk 
Se vedlegg 1 

Fritak fra regel om valpeformidling:  
Vi sier ja til dette, men forutsetter at KAHM i fremtiden skal opplyse om 
hvorfor det er gitt fritak. 
Alle fritak bør ved senere tidspunkt opplyses om 
 

• Endret forslag til Årsmøtet om krav til registrering av Holtertest. Se 
vedlegg 2 

Sendes tilbake til KAHM, var meningen at navnet på hunder testet ved 
Holter skulle offentliggjøres, men ikke resultatet. Styret ber KAHM endre 
teksten. Foreløpig ikke godkjent 

• Tilbud om DS sjekk for blandingsraser på finn.no 

               Se vedlegg 3 
Hege har fått denne oppgaven, styret tar dette opp med KAHM igjen på 
møtet de har 28 03 2023 
Ønsker at alle blir kontaktet og at resultatet av forespørsel legges i 
Dropbox: GDPR skal ivaretas og navn skal ikke nevnes kun 
blandingsforhold  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KAHM 
 
 
 
 
 
KAHM 



7 Årsmøtet 2023 • Gjennomgå Protokoll før utsendelse og signering  

Avventer KAHM’s nye formulering før vi sender ut til signering 

 

8 Rhodesian 
Ridgeback nytt 

• Nytt blad i midten av mai 

Lisbeth ønsker innspill og bilder fra medlemmer. Oppfordrer alle 
medlemmer til å sende inn bidrag 

Tar opp tråden i neste medlemsblad der vi ønsker innspill og at det ikke 
er et strikt oppsett for hva som kan være med og ikke 

Lisbeth 
 
AK og Anita videreformidler til 
medlemmer at vi ønsker bidrag 

9 NKK • Ingen nyheter fra NKK-   

10 Vedtak • Betale leder for å ha utarbeidet vinnerlisten for utstilling, da blir den 
klubbens eie. 8000,-  

• Utgifter i forhold til digitalisering av bladene pr år 49$ 

Leder forlot møtet under avstemning  
Enstemmig vedtatt  



11 Eventuelt • Velge styrekontakt til distriktsrepresentantene  

Tar denne opp igjen på neste møte, alle i styret tenker over hva de 
ønsker å ha ansvar for 

• Korrespondanse med valpekjøper (styret kjenner navnet) 

Styret har blitt kontaktet av valpekjøper som ønsket at styret skulle ha en 
reaksjon ovenfor oppdretter da valp ble kjøpt med DS. Oppdretter 
benektet dette og har ikke vært villig til å bistå valpekjøper. Styret har 
ikke mandat til å ha en reaksjon ovenfor en oppdretter. Vi kan heller ikke 
rapportere det inn mot NKK 

KAHM kontaktes og bes om at all korrespondanse om og fra oppdrettere, 
som er litt “betent,” skal legges i “vaultet” for fremtiden.  

 

• Anita etterlyser en del innsendte saker fra KAHM tilbake i tid og styret 
skal lete etter dette i epostarkivet 

Anita  
 
 
 
Lisbeth 
 
 
 
 
 
 
Silje  
 

 

Dette dokumentet deles uten vedlegg. 

 


